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Abstract (en)
[origin: ES8201657A1] An ironing press includes an ironing table equipped with an endless conveyor belt mounted on two spaced parallel rollers
and a drive for rotating one of the rollers to drive the belt. For an ironing operation, a heatable pressing plate is moved near to the ironing table. In
order to enable the conveyor belt to have sufficient strength and inextensibility to be driven by the rollers and yet provide a suitable ironing surface
the conveyor belt is made up of a drive belt carrying a cushion and a textile covering enclosing the outer surface of the cushion. Friction between the
cushion and the covering acts to drive the covering with the drive belt.

Abstract (fr)
Presse à repasser le linge comprenant une bande convoyeuse sans fin montée sur deux rouleaux espacés, dont l'un est entraîné par un groupe
moteur, et une plaque chauffante de pressage. Selon l'invention, la bande convoyeuse (14) comprend, d'une part, une courroie d'entraînement (26)
dont une face est en prise aves les rouleaux (16, 18) et dont l'autre porte un matelas (32), et, d'autre part, une couverture textile (34) enveloppant la
face externe du matelas (32) et entraînée par lui par effet de friction. L'invention s'applique aux presses ménagères.
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